
Nowa polska energetyka – stagnacja?

Materiał pobrany ze strony Instytutu Sobieskiego, sobieski.org.pl, autor: Tomasz Chmal.

Wydobycie łupków wciąż się opóźnia. Polska energetyka jądrowa dalej jest tylko terminem.
Dlaczego?
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Dokładnie  5  lat  temu rząd  przyjął  uchwałę  o  rozwoju  energetyki  jądrowej.  Jednak  na
pierwszy polski atom przyjdzie nam jeszcze trochę poczekać. Tymczasem kontrolerzy NIK
sprawdzili, jak administracja publiczna i przedsiębiorcy przygotowują się do poszukiwania i
pozyskiwania gazu z łupków. NIK wskazała na znaczną liczbę nieprawidłowości. Wiele z nich
wynika z niewłaściwych działań rządu. Dlaczego polski rząd ma problem z inwestycjami w
sektorze energetycznym i jaki jest zatem sens inwestowania zarówno w gaz łupkowy jak i w
program jądrowy?
Z  Tomaszem  Chmalem,  ekspertem  do  spraw  energetyki  z  Instytutu  Sobieskiego
rozmawiała  Katarzyna  Ingram.
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